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What the law states

Workers are entitled to a written employment contract stipulating the 
employment, terms and conditions between the two parties.

According to Article 6, Section 1 and Chapter 1 of the Malagasy Labor 
Code, employment contracts are freely concluded subject to compliance 
with public policy provisions. 

They are subject to the rules of common law: in particular, the consent of 
the parties, the capacity to contract, a certain object and a lawful cause. 

At the time of hiring, a written document will be drawn up, specifying 
at least the role, the professional category, the minimum classification 
index, the worker’s salary and the effective date of the contract.

Thus, the individual employment contract:

• Must be of fixed or indefinite duration.
• Must be concluded in writing.
• Must be written in Malagasy or French.
• Must be established and signed between the two parties before the 

start of employment.

At Oworkers

All workers are under an employment contract on the first day of their 
hiring. The employment contract specifies at least:

• The role
• The responsibilities
• The gross and net salary
• The professional category
• The date of entry into force of the contract.

EMPLOYMENT AND 
EMPLOYMENT CONTRACT
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What the law states

The Forced Labor Convention, the full title of which is the Forced or  
Compulsory Labor Convention, 1930 (No. 29), is one of the eight  
fundamental ILO Conventions of the International Labor Organization. 

Its purpose and aim is to eliminate the use of forced labor in all its forms, 
regardless of the nature of the work or the sector of activity in which it 
may be carried out. 

The convention defines forced labor as «any work or service  
required of a person under the threat of any penalty and for which the  
aforementioned person has not offered himself/herself voluntarily»,

At Oworkers

Employees are free to leave at any time while respecting their agreed 
shift according to each project. 

As they are free, they are not subject to permanent surveillance or any 
kind forced labor. 

The biometric system has been set up for security purposes but does 
not sanction the entry and exit of employees.

FORCED LABOR
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What the law states

According to Article 5 of Chapter III of the Malagasy Labor Code with  
regard to the respect and dignity of the human person, all employees 
have the right to respect for their dignity. 

In all employment relationships, no one may be the victim of  
ill-treatment or violence affecting physical or moral integrity provided 
for and sanctioned by the Criminal Code.

All employees are thus treated with respect and dignity. 

There must be no discrimination in hiring, remuneration, training,  
promotion, dismissal, retirement and/ or other employment practices.

The decision concerning these various points mentioned is based on 
the ability to perform the work and not on race, origin, gender, age,  
disability, political opinion, etc

At Oworkers

The HR department takes care of hires and the only selection criteria 
are based on:

• Intellectual and logical abilities
• The level of written and oral language
• Personality
• The compatibility of the position with the candidate’s experience 

For information at Oworkers as of November 1 2023, The male-female 
ratio was 65 % women to 35 % men.

ANTI-DISCRIMINATION
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What the law states

No employee must be exposed to physical, sexual, psychological or  
verbal harassment or abuse.

According to Article 5, paragraph 2 of Chapter 3 of the Malagasy La-
bor Code, no employee may be the subject of a sanction, nor of  
discrimination in his/her career or his work, nor of a dismissal for having 
resisted acts of harassment by an employer, his/her representative or 
any other person who, abusing the authority conferred on him/her by 
his/her functions, his/her relations or his/her position in the company, 
has given instructions, made threats, imposed constraints or exerted  
pressure of any kind on this employee in order to obtain favors of a sexual 
or other nature for his/her benefit or the benefit of a third party.

Any unwanted conduct of a sexual nature that interferes with work,  
dictates employment or the normal course of a career or creates an  
intimidating work environment is considered sexual harassment at 
work.

At Oworkers

We have set up a specific procedure in the internal regulations  and 
code of ethics in the event of harassment or abuse issues of which all 
employees are aware and is included in the code of ethics.

Employees must be able to express their concerns about their  
working conditions to their superiors (Project Managers) or  
management or by consulting the HR Department directly by 
sending an email to miora@oworkers.com.

Financial Fines or penalties are never used as a disciplinary measure 
within the company.

HARASSMENT/ABUSE



CODE OF CONDUCT - Oworkers - P 8 -  Confidential

What the law states

A minor is a person under the age of 18 according to Malagasy law.

Child labor: 

According to Articles 100, 101 and 102 in Chapter III, Section 2 of the  
Malagasy Labor Code, the minimum legal age of access to employment 
is fifteen (15) years throughout the territory of Madagascar. 

This minimum age must not be less than the age at which compulsory 
schooling ends.

Minors and apprentices over the age of 15 and under the age of eighteen 
(18) may not be employed in actual work of more than eight (08) hours 
per day and forty (40) hours per week.

Night work, as well as overtime, is prohibited for minors. 

A daily rest period of twelve (12) consecutive hours is mandatory for  
underage workers.

Minors under the age of 15 may not be employed in any company, even 
as apprentices.

At Oworkers

There are no minors (under the age of 18) within the company 
and proof of age is required at the time of hiring with the related  
documents.

95% of employees within the company already have at least 02 years of 
experience as production staff.

The average age of the workers as November 2023 within the  
company is 28 years old.

CHILD LABOR
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What the law states

According to DECREE No. 68-172 OF APRIL 18, 1968 on overtime  
regulations, working hours may not exceed a maximum of forty hours 
per week or 2,400 hours per year and overtime is permitted within the 
limit of twenty hours per week.

At Oworkers

Overtime is strictly controlled by the HR and administrative  
department so as not to exceed the framework of the law and is ONLY 
carried out if it is accepted in advance by the operators.

OVERTIME
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What the law states

Since the year 2019 and following Decree No.2019-927, the minimum  
initial wage is set at 200,000 Ariary net for the M1 category. 

As stipulated in Article 2 of this decree: «the minimum salaries of  
categories other than M1 are determined at the level of the branches of 
activity or establishments.»

According to the Memorandum of Understanding between the Group 
of Free Companies and Partners [Groupement des Entreprises Franches 
et Partenaires (GEFP)] and the Workers’ Conference of Madagascar  
[Conférence des travailleurs de Madagascar], the minimum initial wage 
of the categories other than M1 are set according to the professional 
categories of each employee.

«Non-category» executives will rely on the salary policy of their  
companies.

At Oworkers

• The minimum initial wage is respected
• The MINIMUM salary grid for junior operator positions with very 

little experience (2 years = less than 5% of the workforce) starts 
from 400,000 Ariary net per month, i.e. twice the minimum wage.

• The specific bonuses related to certain operations can only be  
positive and generate Bonuses and none of the financial penalties 
can result from performance that might fall below the objectives 
set.

THE MINIMUM 
INITIAL WAGE
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What the law states

According to LAW No. 94-027 of NOVEMBER 18, 1994 on the Code of 
Health, Safety and the Working Environment (O.J. No. 2337 of 12.4.1995, p. 
3670), Article 18 provides that any natural or legal person carrying out an 
activity of any nature whatsoever and employing one or more workers is 
required to provide them with medical and health services.

On the other hand, Law No.94-026 of the Welfare Code requires the 
affiliation of all workers to the CNAPS [Malagasy National Welfare Fund].

In Madagascar, the role of social security is to protect employees from 
social risks. It contributes to the social protection of workers in the  
private sector, both during their working lives and during their  
retirement. 

The workers are all registered with the CNAPS and with an occupational 
medicine body of their choice.

At Oworkers

• All our employees are registered with the CNAPS and with  
‘l’Espace médical’, which is the only private medical  
establishment in Madagascar certified ISO 9001-2015 for the quality 
of its care. Espace Médical is the largest private medical network in  
Madagascar; it is part of the international SOS Médecins network. 
The ESIA is approved by the Ministry of Labor 

• (Source: https://www.espacemedical.mg/esia/).

SOCIAL SECURITY
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What the law states

Decree No. 2006-1256 of November 15, 2006 lays down the  
obligations of employers with regard to safety at work within companies in  
Madagascar, which determines the measures to be implemented by 
employers and workers to promote the improvement of health and 
safety at work.

Pursuant to Articles 5 and 6 of this Decree, the employer is required to 
ensure the health and safety of workers in all aspects related to work. 

The employer shall take the necessary measures to ensure the  
promotion of workers’ health and safety, including activities to 
prevent occupational risks, information and training, as well as the  
establishment of the necessary organization and means.

At Oworkers

The company provides a safe and hygienic working environment in 
safe and secure buildings with:

• 24/7 surveillance by guards with two security companies
• Premises under surveillance by video cameras
• Access to drinking water with beverage dispenser
• Access to a restroom
• Functional and properly-maintained toilets
• Daily cleaning of the premises by housekeepers
• Fire safety materials
• Fire extinguishers
• Generators

The company also has a first aid kit on its premises (available from 
HR), and all managers and some employees (list available from HR) 
received first aid training by ESIA (institutional office in charge of the 
medical care of our employees) on June 21, 2023.

The main entrance to our premises uses a biometric pass to identify 
employees. 

This system has been set up to ensure the free movement of only 
Oworkers employees authorized to circulate on our premises, and also 
guarantees the protection of our customers’ data as part of our GDPR 
approach. 

It is in no way related to operational performance and is not intended 
to generate penalties.

WORKERS’ HEALTH 
AND SAFETY
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What the law states

The Malagasy Labor Code does not impose any obligation in terms of 
minimum surface area, even if it sets safety and hygiene requirements, 
which amount to reserving a minimum space in height and surface area 
allowing the employee to have sufficient freedom of movement.

At Oworkers

The minimum number of square meters for a workstation is 5 M2.
 
Each workstation is equipped with:

• An ergonomic seat
• 120 cm desk
• Mobile or Workstation
• Double screen

MINIMUM WORKSPACE
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At Oworkers

We assume a huge responsibility in the continuity of the company’s 
activities while giving priority to the health and safety of workers. 

The company will take all necessary measures to minimize risks to  
employees by protecting workers in their workplace.

For projects based in the center, we provide workers with protective 
equipment on a daily basis:

• Masks
• Distributors of hydroalcoholic gels

Temperatures are checked regularly at the entrance of the center by 
the guards using temperature check guns.

We regularly carry out information and awareness campaigns aimed 
at employees for the fight against COVID.

We offer remote working for all those who wish to avail of it with 4G 
boxes.

SAFETY RELATING 
TO THE COVID-19 
PANDEMIC
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No form of corruption, extortion or fraud is accepted at Oworkers.

We conduct our activities in a professional, fair and legal manner in  
accordance with Malagasy law. 

Moreover, no illegal activities in Europe & United States that may be  
legal in Madagascar may be carried out.

At Oworkers

• We have our own code of ethics, read by each employee when  
signing their contract, posted on our table of important and/or  
legal information and available online on the oworkers.com  
website.

• External service contracts are decided by management with a  
regular call for tenders.

• Local contracts for office supplies and other services are validated 
by the administrative manager and management.

• External purchases are voted on unanimously by the Project  
Managers.

MORAL AND 
ETHICAL CONDUCT
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Our company has a strong social impact on local employment in the Malagasy capital with more than 200 local hires.
Our goal is to hire at least 500 employees by January 2023 in Madagascar.
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Any violation of the law or this code of conduct can be reported  
anonymously, without risk to the identity of the whistleblower or any  
negative repercussion against the declarant.

If you have any questions, please contact

Miora RATSIVAHINY,
HR Manager

Tel: + 261 34 85 019 52 / + 261 34 03 909 40
miora@oworkers.com

Management at contact@oworkers.com

CONTACTS
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Ce que dit la loi

Les travailleurs ont droit à un contrat de travail écrit stipulant l’emploi, les 
termes et conditions entre les deux parties.

Suivant l’article 6, Section 1 et Chapitre 1 du code de travail Malgache, 
les contrats de travail sont passés librement sous réserve du respect des 
dispositions d’ordre public. 

Ils sont soumis aux règles de droit commun, notamment, le  
consentement des parties, la capacité de contracter, un objet certain et 
une cause licite. 

Il est constaté, au moment de l’embauche, par un écrit précisant au 
moins la fonction, la catégorie professionnelle, l’indice minimum de  
classification, le salaire du travailleur et la date d’effet du contrat.

Ainsi, le contrat de travail individuel

• Doit être de durée déterminée ou indéterminée
• Doit être conclu par écrit.
• Doit être écrit en malgache ou en français
• Doit être établi et signé entre les deux parties avant le début de 

l’emploi.

Chez Oworkers

Tous les travailleurs sont sous contrat de travail au premier jour de 
leurs embauches.

Le contrat du travail spécifie au minimum:

• La fonction
• Les responsabilités
• Le salaire brut et net
• La catégorie professionnelle
• La date d’entrée en vigueur du contrat.

EMPLOI ET CONTRAT 
DE TRAVAIL
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Ce que dit la loi

La convention sur le travail forcé, dont le titre complet est la Convention 
concernant le travail forcé ou obligatoire, 1930 (n ° 29), est l’une des huit 
conventions fondamentales de l’OIT de l’ Organisation internationale du 
travail . 

Son objet et son but est de supprimer le recours au travail forcé sous 
toutes ses formes, indépendamment de la nature du travail ou du  
secteur d’activité dans lequel il peut être exercé. La convention définit le 
travail forcé comme «tout travail ou service exigé d’une personne sous la 
menace d’une peine quelconque et pour lequel ladite personne ne s’est 
pas offerte volontairement»,

Chez Oworkers

Les employés sont libres de sortir à tout moment tout en respectant 
leur shift convenu selon chaque projet. 

Étant libres, ils ne sont pas soumis à une surveillance permanente. 

Le système biométrique a été mis en place à titre de sécurité mais ne 
sanctionne pas les entrées et sorties des employés.

TRAVAUX FORCÉS
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Ce que dit la loi

Suivant l’article 5 du chapitre III du code de travail Malgache par  
rapport au respect et dignité de la personne humaine, tout salarié a droit  
au respect de sa dignité. 

Dans toutes les relations de travail, nul ne peut être victime de  
mauvais traitement ou de violence portant atteinte à l’intégrité physique   
ou morale prévue et sanctionnée par le Code Pénal.

Ainsi, tous les employés sont traités avec respect et dignité. 

Il ne doit pas y avoir de discrimination en matière d’embauche, de 
rémunération, de formation, promotion, licenciement, retraite et/ ou 
autre pratique d’emploi.

La décision concernant ces différents points mentionnés est basée sur 
la capacité d’exécuter le travail et non sur la race, l’origine, le sexe, l’âge, 
le handicap, l’opinion politique etc…

Chez Oworkers

Le département RH prend en charge les embauches et les seuls 
critères de sélection se font sur :

• Les capacités intellectuelles et logiques
• Le niveau de langue écrit et oral
• La personnalité
• L’adéquation du poste avec l’expérience du candidat

Pour information chez Oworkers au Novembre 2023
Le ratio homme femme était de 65 % de femmes pour 35 % d’hommes.

ANTI-DISCRIMINATION
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Ce que dit la loi

Aucun salarié ne doit subir les agissements répétés de harcèlement  
moral qui ont pour objet ou pour effet une dégradation de ses  
conditions de travail susceptible de porter atteinte à ses droits et à sa 
dignité, d’altérer sa santé physique et mentale ou de compromettre son 
avenir professionnel 

Suivant l’article 5, alinéa 2 du chapitre 3 du code de travail  
Malgache, aucun salarié ne peut faire l’objet d’une sanction,  
ni d’une discrimination dans sa carrière ou dans son  
travail, ni d’un licenciement pour avoir résisté à des  
agissements de harcèlement d’un employeur, de son  
représentant ou de toute autre personne qui, abusant de l’autorité que 
lui confèrent ses fonctions, ses relations ou sa position dans l’entreprise, 
a donné des instructions, proféré des menaces, imposé des contraintes 
ou exercé des pressions de toute nature sur ce salarié dans le but  
d’obtenir des faveurs de nature sexuelle ou autres à son profit ou au  
profit d’un tiers.

Est considéré comme harcèlement sexuel au travail, toute conduite 
non souhaitée, de nature sexuelle qui interfère avec le travail,  
conditionne l’emploi ou le déroulement normal de la carrière ou crée un  
environnement de travail intimidant.

Chez Oworkers

Nous avons mis en place une procédure spécifique dans le règlement 
intérieur et le code éthique en cas de problèmes de harcèlement ou 
abus que tous les salariés connaissent. 

Les employés doivent être en mesure d’exprimer leurs  
inquiétudes concernant leurs conditions de travail à leurs supérieurs  
(Chef de projets) ou à la direction ou en consultant directement le  
Département RH en envoyant un Email sur :
miora@oworkers.com

Les amendes ou pénalités ne sont jamais utilisées comme mesure  
disciplinaire au sein de la société.

HARCÈLEMENT/ ABUS
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Ce que dit la loi

Un mineur est une personne âgée de moins de 18 ans selon la loi  
malgache Travail des mineurs : 

Suivant l’article 100, 101 et 102 dans le chapitre III, Section 2 du code de 
travail Malgache, l’âge minimum légal d’accès à l’emploi est de quinze 
(15) ans sur toute l’étendue du territoire de Madagascar. 

Cet âge minimum ne doit pas être inférieur à l’âge auquel cesse la  
scolarité obligatoire.

Les mineurs et les apprentis âgés de plus de 15 ans et de moins de  
dix-huit (18) ans ne peuvent être employés à un travail effectif de plus de 
huit (08) heures par jour et de quarante (40) heures par semaine.

Le travail de nuit ainsi que les heures supplémentaires sont interdits 
aux mineurs, Un repos quotidien de douze (12) heures consécutives est  
obligatoire pour les mineurs travailleurs.

Les mineurs de moins de 15 ans ne peuvent être employés dans aucune 
entreprise, même comme apprentis.

Chez Oworkers

Il n’y a aucun mineur (moins de 18 ans) au sein de la société et la preuve 
d’âge est demandée à l’embauche avec les documents y afférents.

95% des salariés au sein de la société disposent déjà de 02 années  
d’expériences au minimum pour ce qui est du personnel de  
production.

La Moyenne d’âge actuelle des collaborateurs chez oworkers à la date 
du 1er Novembre 2023 est de  28 ans.

LE TRAVAIL DES MINEURS
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Ce que dit la loi

Suivant le DÉCRET N° 68-172 DU 18 AVRIL 1968 portant sur les  
réglementations des heures supplémentaires, les heures de travail ne 
peuvent pas excéder un maximum de quarante heures par semaine ou 
de 2.400 heures par an et les heures supplémentaires de travail sont  
autorisées dans la limite de vingt heures par semaine.

Chez Oworkers

Les heures supplémentaires sont strictement contrôlées par le  
département RH et administratif pour ne pas dépasser le cadre 
de la loi et sont effectuées UNIQUEMENT si elles sont acceptées au  
préalable par les opérateurs.

LES HEURES 
SUPPLÉMENTAIRES
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Ce que dit la loi

Depuis l’année 2019 et suivant le Décret N° 2019-927, le salaire minimum 
d’embauche est fixé à 200 000 Ariary net pour la catégorie M1. 

Comme stipulé dans l’article 2 de ce décret : « les salaires Minima des 
catégories autres que M1 sont déterminés au niveau des branches  
d’activités ou des établissements. »

Suivant le Protocole d’Accord entre le Groupement des Entreprises 
Franches et Partenaires (GEFP) et la Conférence des travailleurs de  
Madagascar, les SME des catégories autres que M1 sont fixées suivant les 
catégories professionnelles de chaque salarié.

Les cadres « hors catégorie » quant à eux, se fieront à la politique  
salariale de leurs entreprises.

Chez Oworkers

• Le SME est respecté
• La grille salariale MINIMALE pour les postes d’opérateurs Juniors 

avec très peu d’expérience (2 ans = moins de 5 % des effectifs)  
commence à partir de 400 000 Ary net par mois soit le double du 
salaire minimum.

• Les primes spécifiques liées à certaines opérations ne peuvent 
être que positives et générer des Bonus et en aucun des pénalités 
financières ne peuvent résulter des performances qui seraient en 
deçà des objectifs fixés.

LE SALAIRE MINIMUM 
D’EMBAUCHE (SME)
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Ce que dit la loi

Suivant la LOI N° 94-027 du 18 NOVEMBRE 1994 portant sur le Code 
d’hygiène, de sécurité et de l’environnement du travail (J.O. n° 2337 du 
4.12.1995, p. 3670), l’article 18 prévoit que toute personne physique ou  
morale exerçant une activité de quelque nature que ce soit et employant 
un ou plusieurs travailleurs est tenue de leur assurer des prestations  
médico-sanitaires.

D’un autre côté, la Loi n°94-026 portant sur le Code de Protection Sociale 
exige l’affiliation de tous les travailleurs à la CNAPS.

À Madagascar, la sécurité sociale a pour rôle de protéger les salariés des 
risques sociaux. 

Elle contribue à la protection sociale des travailleurs du secteur privé 
aussi bien au cours de leur vie active que pendant leur retraite. 

Les travailleurs sont tous affiliés à la CNAPS et à une entité de médecine
de travail de son choix.

Chez Oworkers

• Tous nos salariés sont affiliés à la CNAPS et à l’Espace médical qui 
est l’unique établissement médical privé de Madagascar certifié 
ISO 9001-2015 pour la qualité de ses soins. Espace Médical est le 
plus grand réseau médical privé de Madagascar, il fait partie du  
réseau international SOS Médecins. L’ESIA est agréé par le  
Ministère de travail.

• (Source: https://www.espacemedical.mg/esia/).

LA SÉCURITÉ SOCIALE
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Ce que dit la loi

Le décret n° 2006-1256 du 15 novembre 2006 fixe les obligations des  
employeurs en matière de sécurité au travail au sein des entreprises 
à Madagascar qui détermine les mesures à mettre en oeuvre par les  
employeurs et les travailleurs pour promouvoir l’amélioration de la  
sécurité et de la santé au travail.

Suivant les articles 5 et 6 du présent décret, l’employeur est tenu  
d’assurer la sécurité et la santé des travailleurs dans tous les aspects liés 
au travail. 

L’employeur prend des mesures nécessaires pour assurer la promotion 
de la sécurité et de la santé des travailleurs, y compris les activités de 
prévention des risques professionnels, d’information et de formation, 
ainsi que la mise en place d’une organisation et de moyens nécessaires.

Chez Oworkers

La société fournit un environnement de travail sûr et hygiénique dans 
des bâtiments sûrs et sécurisés avec :

• Une surveillance 24X24 7X7 J par des gardes avec deux entreprises 
de gardiennage

• Des locaux sous surveillance par Visio caméras
• Un accès à l’ eau potable avec distributeur de boissons
• Un accès à une salle de pause
• Des toilettes fonctionnelles et entretenues
• Un nettoyage des locaux quotidien assurée par des femmes de 

ménage
• Des Matériaux de protection contre l’incendie
• Des extincteurs
• Des groupes électrogènes

L’entreprise dispose également d’une trousse de premiers secours 
dans ses locaux (disponible auprès des RH), et tous les managers 
et certains employés (liste disponible auprès des RH) ont suivi une  
formation aux premiers secours par l’ESIA (bureau institutionnel en 
charge du suivi médical de nos employés) le 21 juin 2023.

L’entrée principale de nos locaux utilise un passe biométrique pour 
identifier les employés. 

Ce système a été mis en place pour assurer la libre circulation des seuls 
employés d’Oworkers autorisés à circuler dans nos locaux, et garantit 
également la protection des données de nos clients dans le cadre de 
notre démarche RGPD. 

Il n’est en aucun cas lié aux performances opérationnelles et n’a pas 
vocation à générer des pénalités.

SANTÉ ET SÉCURITÉ 
DES TRAVAILLEURS



CODE DE CONDUITE - Oworkers - P 33 -  Confidential

Ce que dit la loi

Le code du travail malgache n’impose aucune obligation en matière de 
surface minimale, même s’il fixe des exigences de sécurité et d’hygiène, 
qui reviennent à réserver un espace minimum en hauteur et en surface 
permettant au salarié de disposer librement de mouvement suffisant.

Chez Oworkers

Le minimum de mètre carrés pour un poste de travail est de 5 M2

Chaque poste est équipé de :

• Siège ergonomique
• Bureau de 120 CM
• Portable ou Workstation
• Double écran

ESPACE MINIMUM 
DE TRAVAIL
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Chez Oworkers

Nous assumons une énorme responsabilité dans la continuité des  
activités de la société tout en accordant la priorité à la santé et à la  
sécurité des travailleurs. 

La société prendra toutes les mesures nécessaires pour réduire au 
maximum les risques pour les collaborateurs en protégeant les  
travailleurs sur leur lieu de travail.

Pour les projets sur centre, nous fournissons quotidiennement des 
équipements de protection aux travailleurs :

• Masques
• Distributeurs de Gels hydro alcoolique

Les températures sont checkées systématiquement à l’entrée du 
centre par les gardiens grâce à des pistolets de check de température.

Nous effectuons régulièrement des campagnes d’information et de 
sensibilisation vers les employés pour la lutte contre le COVID.

Nous proposons le télétravail pour tous ceux qui le souhaitent avec 
des box 4G.

SÉCURITÉ LIÉE À LA 
PANDÉMIE COVID-19



-III-
CONDUITE MORALE 

ET ÉTHIQUE
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Aucune forme de corruption, extorsion, fraude n’est acceptée chez 
Oworkers.

Nous menons nos activités de manière professionnelle, équitable et  
légale en accord avec la loi malgache. 

Par ailleurs aucunes activités illégales en Europe & États unis qui seraient 
légales à Madagascar ne seront réalisées.

Chez Oworkers

• Nous disposons d’un code d’éthique propre, lu par chaque  
salarié lors de la signature de son contrat, affiché sur notre tableau  
d’informations importantes et/ou légales et disponible en ligne sur 
le site oworkers.com.

• Les contrats de prestation externes sont décidés par la direction 
avec appel d’offres systématique.

• Les contrats locaux de fournitures de bureaux et autres services 
sont validés par le responsable administratif et la direction.

• Les achats externes sont votés à l’unanimité par les Chefs de  
projets.

CONDUITE MORALE 
ET ÉTHIQUE
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IMPACT SOCIAL

Notre société a un fort impact social sur l’emploi local dans la capitale malgache avec plus de 200 embauches locales.
Notre but est d’embaucher au minimum 500 employés à une échéance janvier 2023 sur Madagascar.
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Toute violation de la loi ou du présent code de conduite peut être signalé 
de manière anonyme, sans risque pour l’identité du lanceur d’alerte ou 
de répercussion négative contre le déclarant.

Pour toutes questions, veuillez contacter

Miora RATSIVAHINY,
Responsable RH

Tel: + 261 34 85 019 52 / + 261 34 03 909 40
miora@oworkers.com

La direction sur contact@oworkers.Com

CONTACTS
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